
10月21日2007年 
English   9:30am 

 
 

Worship & Praise 
Prayer 

Scripture Reading 
John 6:27-35 

Sermon 
Pr.Barber 

" I Am Statements, Pt.2: Food that Lasts" 
Offering 

Announcements 
Doxology & Benediction 

傳播中心主日台、華語聯合 9:30am 
 

宣召 
敬拜讚美 

代禱及主禱文 
讀經： 
徒 1:8 
獻詩 

 
證道：林信良長老 

你的撒瑪利亞在哪裡？ 
詩歌回應: 

我們是你的百姓 
奉獻禱告 
歡迎/報告 
頌榮/祝禱 

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。 

【台福傳播中心主日】歡迎台福傳播中心主任林信良長老今日來証道。請為中心的事工

代禱、奉獻。支票請抬頭：EFCCC。 

【和會】a.今天召開和會。聚會程序: 9:15 開始積極會員簽到，9:30 禮拜，台華語聯

合禮拜，英語部自行禮拜，11:10 和會，1:30執會、小會，新當選的長執也必須參加。 

 b. 歡迎非積極會員坐樓上列席；行動不便者可坐樓上最後一排。 

 c. 長老候選人：李英義、謝榮銘。執事候選人：陳美如、鄭弘明、楊馥鈺、王長雄、

王義發。 

 d. 謝謝參與籌備和會的同工：陳瓊枝、陳瓊琪、藍淑珠、楊本藍。 

【Shoe Box】英文部和兒童部發起愛心禮物活動。禮物收集截止日期今日。請兄姐共同

參與。 

【英文部冬令會 】12/28-31，在Pine Summit。優待到今日截止。 

【兒童部】下主日開始12:30-1:45將在大堂練習聖誕歌曲。請家長務必在家讓孩子聽CD

練習。 

【管絃樂隊徵召】今年聖誕節預定將有青少年樂團演奏，現正籌備當中，需要會演奏樂

器的青少年參加。請踴躍報名。詳情請洽執事楊馥鈺 (youngwhojohn@aol.com. )。 

【同工服侍講座】10/27講員介紹。陳獻義傳道（長老）：多年在台灣IBM擔任高層管理

人員及顧問。從IBM退休後，開設顧問公司，專為企業解決管理難題和提供教育訓練課

程。曾應聘為正道（台福）神學院院長顧問，台灣長老教會總會研發中心顧問。正道神

學院畢業。現任洛福傳道。曾代理洛福主任牧師一年。聚會地點在大堂；早餐及中餐在

交誼廳；備有小孩看顧。 

【受洗班】11/18將有洗禮，10/28到11/18連續四個主日早上9:00在201室有受洗班課

程。預備受徙及正考慮是否受洗者請向牧師或宣道 組賴瑞珍長老聯絡。 

【舞蹈教導】10/28 主日12:45pm 於208 室有美國基督徒舞蹈老師教導以色列讚美神之

舞蹈。請與石淑星姐妹連絡(714)821-9898。 

【社區服務】 10/28 週日 8:30：9:30有外面檢驗機構在本會抽血檢查，費用$40，參



加者需禁食8-12小時；感冒預防針$ 23。有 Medicare 的免費，請攜帶證件。參加者請

向謝榮銘執事報名 (714-378-0688) 

1. We welcome all first-time visitors to EFCOC. 

2. EFC Communication Center: We welcome Elder Sean Lin, director of  

 EFCCC to be our speaker in Taiwanese and Mandarin congregation.  

 Financial support: make the check payable to EFCCC.  

3. Today is: a) Congregational Meeting and senior's Sunday. Taiwanese 

 /Mandarin groups have the joint worship. 9:15: Sign up; 9:30: Worship;  

 11:10:  Congregational Meeting. 1:30: EDB Meeting, All present & 

 newly elected elders and deacons are to attend for. b) Non-EFCOC  

 members are welcome to observe CM proceedings on the second  

 floor.  c)  Elder nominees: Elder nominees:Victor Lee, David Shieh.  

 Deacon nominees: Mei-Ju Chen, Hung-Ming Cheng, Flora Young, Yi-Fa  

 Wang, Rick Wang. 

 d) We appreciate the works of CM co-workers: Chiung-Tze Chen, Diane Lan, 

 Annie Yang, Lilian Woo. 

4. The English Ministry will be joining with the Children’s Ministry to 
participate in Operation Christmas Child this year. We will be collecting 

supplies, making the boxes, and shipping them off. Our goal is to make 100 boxes, 

so be ready to participate in this awesome program!  

5. Winter Retreat is coming! The dates for this year’s all-EFC retreat are Dec. 
     28th – 31st, and we’ll be up at Pine Summit once again. So look out for           
registration forms and information, early bird registration is until today! 

6. We are going to organize a Youth Orchestra to perform a piece to celebrate 

Christmas. Anyone who's interested in participation should contact Deacon  

Flora Young at youngwhojohn@aol.com.  

7.  "Church services  workshop" 10/27 : Background of the speaker:Pastor  

 Chen, Hsien-I, He worked as a senior staff and advisor for IBM (Taiwan) for 

many years. After his retirement from IBM, he was a principal in a consulting 

firm. He was retained as an advisor for President of Logos Evangelical Seminary 

(LES) and for General Assembly, Presbyterian Church (Taiwan).He  graduated 

from LES two years ago. He is currently a pastor in EFCLA. He was one time the 

active-senior pastor. The workshop is at the sanctuary this Saturday.  Breakfast 

and Lunch will in the Social Hall; baby-sitter will be provided. 

8. Baptism Class will be held from 10/28 to 11/18, every Sunday morning 9am 

at room 201.  Please talk to Pr. Barber.  

9.  Community service: Blood screening tests and flu shoot will be available 

on Sunday 10/28 at our church EFCOC. Participants will need to fast for 8-12 



hours before drawing blood. The cost is $40 for the blood test and flu shoot 

is  $23. Please register today with David Shieh. 


